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LJOSLAND VEST VELFORENING 

Org.nr. 912 655 830 

 

 

LJOSLAND 1041 

 

Møte: 18.01.2025, kl.16:00 – 18:00    

Sted: Wiggo i Kvernvassvegen 122   

  

Til stede             

Ingvar Grannes (IG) 

Leif Sørensen (LS)  

Torfinn Omdal (TO) 

Wiggo Nilsen (WN) 

Paal Kristensen (PK)  

Trine Helle (TH) vara - på telefon 

Ikke til stede:  

I tillegg møtte: 

 

  

469 48 496 

959 89 690 

911 59 268 

480 25 244 

415 17 402 

908 46 137 

 

 

ingvar.grannes@skfas.no 

leif@revisjonsor.no 

torfinnomdal@gmail.com 

nilwiggo@start.no 

paalkri@icloud.com 

trine.helle@icloud.com 

 

Referat sendes: 

- møtedeltakerne 

- www.ljoslandinfo.no  

 

Nr. Sak Ansvarlig Frist 

1-25 Referat fra møte den 17.12.2024 
 
Godkjent og legges ut på www.ljoslandsinfo.no. 
 
Vi ser at enkelte referat ikke blir lagt ut på 
www.ljoslandsinfo.no tross purringer. Paal sjekker på ny hva 
som mangler og kontakter Gunvor. 
 

PK  

2-25 Økonomioversikt     

Kontingentstatus 

• Utestående redusert fra ca. 18.000,- til ca 3.000,- hos 

medlemmer som ikke har betalt. LS purrer de 2 siste 

hyttene med oppfordring om å betale for privat 

brøyting. Om ikke behov for privat brøyting må de søke 

fritak. 

LS  
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• Faktura kr. 6.550,- sendes medlemmene neste uke. 

Denne gjelder felles veger, løypekjøring mv. 

• Fra forrige styremøte: Kontakte de som har fritak for 

brøyting pga ikke bruk av hytta. Ønsker disse fritak 

fortsatt? WN sender over kontaktinfo IG. 

 

Løypekjøring 

• Skisenter har fakturert a-konto 

 

Andre inntekter/utgifter 

• Regning for brøyting kommet 

Avsetninger 

• IG har orientert løypeutvalget om at LVV stiller 

byggelånsgaranti på kr. 1.2 mill. 

PT har LVV ca 500.000 i disponible midler. 

 

3-25 Erfaring brøyting, app mv      

Brøyteappen – fortsatt noen utforinger ift leverandør når vi har 

eierskifte. WN holder i saken og melder status i neste 

styremøte. 

Info vedrørende app tas med i info-skriv som IG skal få sendt 

ut. 

Fra forrige styremøte: Paal sjekker kart ift nye byggetillatelser 

og sjekker med WN om disse betaler for brøyting/registert. 

 

WN 

 

 

IG 

 

PK 

 

4-25 Veivedlikehold  

Ingen saker     

TO/PK  

5-25 Info som gjelder skisenteret 
 
LS informerte kort.  
 
Medlemmer oppfordres til å bruke skisenteret mer for å øke 
disses inntekter. 
 

 

LS 

 

6-25 Informasjon løypeutvalget/løypekjøring 
 
TO orientere løypeutvalget om at det er noen innspill på at nye 
løyper sees godt i terrenget pga lyse jordmasser. Kan nye 
løyper som bygges dempes mer i terrenget? 
 

TO  

8-25 Annet 
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PK har lagd noen laminerte skilt som oppfordrer besøkende til 

å bidrag til løypekjøring. TO og PK setter opp disse i løypa og 

på P-plasser før vinterferien. 

 

PK/TO 

 

28-24 Informasjon som gjelder bredbånd Telenor 
IG har lagd infobrev. 
IG sjekker med skisenter om ledige lokale lørdag 22/2. 
IG kaller inn til ekstraordinært årsmøte ift vi skal endre 
vedtekter til å inkludere at LVV skal sørge for kollektiv avtale 
om fiberbredbånd. 

 

IG  

29-24 Neste styremøte 
 
Ekstraordinært årsmøte 22.2.25? 

 

Alle 

 

 


